GENERAL AGREEMENT ON B o 165

SECRET/160/Add..1

TARIFFS AND TRADE : 6 January 1966

Original: PFrench

SCHEDULE XXV - GREECE

Notification of Intention to Renegotiate
Bound Duties under Article XVIII:7(a)

Addendum

The following communication, dated 20 December 1965, has been received
from the Greek Government.

Further to my communication of 6 December, I have the honour to inform you
that according to a more recent decision by the Greek Government, the increase
in Greek customs tariff duties on certain steel products will be made effective
by a royal decree to be issued, following a proposal by the Ministers of
Co-ordination, Finance and Industry, three months before the steel works at
Salonika comes into operation and following a report by the competent services’
of the Ministry of Industry.
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ACCORD GENERAL SUR LES TARIFS

SECRET/160/Add.1

DOUANIERS ET LE COMMERCE 6 Jjenvier 1966

Original: frangais

LISTE XXV - GRECE

Notification par la Gréce de son intention de renédgocier
des droits consolidés au titre de 1'article XVIII:7 a)

Addendum

Le gouvernement grec a fait tenir au secrétariat la communication suivante,
en date du 20 décembre 1965,

Faisant svite & ma communication du 6 décembre, j'ai 1'honneur de vous
informer que par une décision plus récente du gouvermnement hellénique, 1'augmen-
tation des droits de douane du tarif grec envisagée pour certains produits de
l'acier entrera en vigueur par décret royal, qui sera émis sur proposition des
Ministres de la Coordination, des Finances et de 1'Industrie, trois mois avant
la mise en fonctionnement & Thessalonique de 1'aciédrie et sur rapport des services
compétents du Ministére de 1'Industrie.




